
Informacja międzysesyjna 13.05.2021 r.

1. Ostatnia sesja odbyła się 13 maja 2021 r.
2. 15 maja odbyło się zebranie sprawozdawczo-wyborcze w  OSP Bełdno.

Prezesem został  wybrany   Pan Mikołaj  Giza  a  Naczelnikiem Pan Józef
Grabiasz

3. We  wtorek  18  maja  w  101.  rocznicę  urodzin  Jana  Pawła  II,  pod
pomnikiem  Papieża-Polaka  w  Łąkcie  Górnej  miały  miejsce  tradycyjne,
coroczne  uroczystości,  w  których  wzięli  udział:  Przewodniczący  Rady
Gminy  Grzegorz  Gołąb,  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew
Michura,  sołtys  wsi  Tadeusz  Stary,  społeczność  szkolna  Dziękuję
organizatorom za przygotowanie tej uroczystości

4. 18  maja  uczestniczyłem w spotkaniu LGD Dolina  Raby  w Biskupicach.
Spotkanie  odbyło  się  z  udziałem  dyr.  Departamentu  Funduszy
Europejskich  P.  Romanem  Wcisło.  Celem  spotkania  było  omówienie
dodatkowych  naborów w  ramach wydłużonego programu ze  środków
RPO

5. 25  maja  odbyłem  spotkanie  z  dyrektorami  przedszkoli  dotyczącym
dyżurów wakacyjnych w tych placówkach

6. Również  25  maja  odbyły  się  rokowania  dotyczące  sprzedaży  działek
1640/1, 1640/19, 1640/27 i 1640/28k  w Łąkcie Górnej, ustalono kwotę
12.500,00 zł

7. 25 maja wspólnie z dyr. CKSiT w Żegocinie uczestniczyłem w spotkaniu z
przedstawicielem  PTTK  oddział  w  Krakowie.  Celem  spotkania  było
omówienie najważniejszych potrzeb związanych z wytyczeniem nowych
szlaków  pieszo  rowerowych  na  terenie  naszej  gminy.  Ustalono  że
pierwszym zadaniem będzie wytyczenie szlaku na górze Żarnówka

8.  29 maja odbyło się zebranie sprawozdawczo-wyborcze w  OSP Żegocina.
Prezesem został wybrany  Pan radny Tomasz Janiczek a Naczelnikiem Pan
Grzegorz  Jędrzejek.  Byłemu  prezesowi  P.  Zdzisławowi  Waligórze  oraz
byłem Naczelnikowi Janowi Mrozowi składam wielkie podziękowania za
wieloletnia pracę na rzecz jednostki OSP w Żegocinie

9. 30  maja  uczestniczyłem  w  zebraniu  sprawozdawczym  spółki  wodno-
ściekowej wsi  Bełdno,  na  którym poruszono min.  konieczności  zakupu
filtrów powolnych na ujęciu wody.

10.  31 maja na cmentarzu parafialnym w Żegocinie miała miejsce skromna
uroczystość  upamiętniająca  100.  rocznicę  śmierci  lotnika  -  porucznika
Artura  Dumnickiego.  Organizatorem  wydarzenia  było  Stowarzyszenie



Przyjaciół  Ziemi  Żegocińskiej.  Na  naszym cmentarzu  znajduje  się  duża
część  grobów  upamiętniających  takich  bohaterów  wojennych.
Stowarzyszenie zwróciło się do mnie z prośbą o bieżącą konserwacje tych
grobów.

11. 31  maja  wspólnie  z  Przewodniczącym  Rady  P.  Grzegorzem  Gołębiem
przekazaliśmy  sprzęt  elektroniczny  tj.  tablety  do  Ośrodka  Adopcyjno-
Opiekuńczego "Dzieło Pomocy Dzieciom" w Żmiącej.

12. 01  czerwca  odbyło  się  oddanie  do  użytku  wyremontowanego  placu
zabaw  przy  Oddziale  Przedszkolnym w  Rozdzielu.  Serdecznie  dziękuję
wszystkim Rodzicom za olbrzymie zaangażowanie w prace remontowe.

13.Również 01 czerwca odbyło się spotkanie LGD Dolina Raby dotyczącym
możliwości  pozyskania  dodatkowych  środków  z  nowych
wygospodarowanych środków w ramach LGD-u. 

14. 02 czerwca odbyło się spotkanie z gminą Laskowa dotyczące ustalenia
wspólnego  przebiegu  projektowanej  linii  110  Kw  na  granicy  naszych
gmin.  Wspólnie  wybrano dogodny  dla  obu  gmin wariant,  który  został
przedstawiony firmie projektanckiej

15. 02  czerwca  odbyło  się  Forum  Gmin  Beskidu  Wyspowego  na  którym
zaprezentowano  harmonogram  wydarzeń  związanych  z  akcją  Odkryj
Beskid  Wyspowy  oraz  fes wal  Beskidzkie  Rytmy  i  Smaki.  Ustalono  iż
wyjścia na poszczególne szczyty będą miały charakter indywidualny, zaś
Fes wal będzie miał formę zdalną.

16. Orkiestra  Dęta  działająca  przy  Centrum Kultury,  Sportu  i  Turystyki  w
Żegocinie odniosła bardzo duży sukces, gdyż werdyktem jury znalazła się
w gronie 30 najlepszych orkiestr dętych w Małopolsce i zakwalifikowała
się  do  pres żowego  finału  „Małopolskiego  Fes walu  Orkiestr  Dętych
„ECHO TROMBITY”. Sama kwalifikacja do finału to ogromny sukces naszej
Orkiestry – gratulujemy zarówno muzykom, jak i  Kapelmistrzowi Panu
Adamowi Sowie

17. 05 czerwca odbyło się zebranie sprawozdawczo-wyborcze w  OSP 
Rozdziele. Prezesem został wybrany ponownie Pan Tadeusz Bobowski a 
Naczelnikiem Pan Władysław Stach

18. 6 czerwca odbył się I Rodzinny Piknik Rowerowy, zorganizowany przez  
Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Żegocinie w którym wzięło udział 
ponad 80 zawodników z naszej gminy i nie tylko. Impreza była bardzo 
udana dlatego serdecznie dziękuję Pani dyr. CKSiT wraz z pracownikami 
za przygotowanie tej imporezy, dziękuję naszemu radnemu kolażowi 
Panu Adamowi Nożkiewiczowi, KWG Łąkta z Panią Radną Zofią Grabską 



za przygotowanie posiłków, druhom strażakom z OSP Żegocina, Bełdno i 
Łąkta Górna za zabezpieczenie trasy, sponsorom nagrody głównej: 
Państwu Urszuli i Pawłowi Ptaszek – właścicielom sklepu PYKUŚ, służbie 
medycznej – Pani Małgorzacie Kępie. 

19. 08 czerwca mieliśmy rozprawę administracyjną na oczyszczalni ścieków 
w Łąkcie Górnej przeprowadzoną przez Regionalny Zarząd Gospodarki 
Wodnej w Krakowie. Czekamy na końcowy protokół pokontrolny ale ze 
wstępnych opinii kontrola nie wykazała znaczących nieprawidłowości

20. 08 czerwca do naszej gminy zawitała delegacja członków Zarządu 
Powiatu Bocheńskiego. Członkowie Zarządu zapoznawali się z efektami 
zrealizowanej w ubiegłym roku inwestycji drogowej, w Łąkcie Górnej 
gdzie powstała ścieżka rowerowa o długości 335 metrów. Na drugim 
odcinku w miejscowościach Łąkta Górna, Łąkta Dolna i Kierlikówka 
przebudowano drogę oraz pobocza i skrzyżowanie drogi powiatowej z 
drogami gminnymi. Przypomnę że zadanie wsparła nasza gmina, 
przekazując na ten cel ponad 328 tys. zł.

21.W środę 9 czerwca miał miejsce odbiór długo wyczekiwanej przez 
mieszkańców Bytomska inwestycji tj. budowę lewostronnego chodnika. 
Podczas odbioru obecni byli Radni Bytomska Marcin Fąfara i Ignacy 
Rożnowski Sołtys Bytomska Alicja Guzik. Zadanie było realizowane przez 
Firmę Handlowo Usługową NOWAK, wartość wykonanych  prac wyniosła 
158.500,00 złotych

22.09 czerwca na zaproszenia sołtysa wsi Tadeusza Starego uczestniczyłem 
w zebraniu Rady Sołeckiej wsi Łąkta Górna na którym poruszono kilka 
ważnych dla tej miejscowości kwes i min. budowy szkoły, budowę 
oczyszczalni ścieków czy remonty dróg gminnych

23.10-11 czerwca uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Członków Unii 
Miasteczek Polskich jako członek komisji rewizyjnej na którym udzielono 
absolutorium Zarządowi, poruszono też wiele kwes i związanych z 
projektem tzw.  Krajowym Planem Odbudowy oraz wprowadzanej 
reformy w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi.

24.12 czerwca odbył się uroczysty odpust w Kaplicy pod Lipami połączony z 
oddaniem  prac remontowych związanych z wymianą poszycia dachu 
kaplicy. Przypomnę, że Gmina Żegocina pozyskała z Fundacji Orlenu „Dar 
serca” darowiznę w wysokości 39 tys. zł celem wymiany przeciekającego 
dachu na kaplicy, a wkład własny gminy na tę inwestycję wyniósł  10 tys. 
zł. Wykonawca zadania była Firma Handlowo-Usługowa ROBEX Robert 
Zelek, 34-602 Laskowa 82



 Dziękuję wszystkim, którzy pomagali w realizacji tej inwestycji, w szczególności 
Posłowi Stanisławowi Bukowcowi, Panu Janowi Paruchowi, Panu Markowi 
Jałowieckiemu-Paruch oraz Radzie gminy za przekazane środki własne.

25. 12 czerwca odbyło się zebranie sprawozdawczo-wyborcze w  OSP 
Bytomsko. Prezesem została wybrana Pani Katarzyna Kaszuba a 
Naczelnikiem Jarosław Kłusek. Byłemu prezesowi P. Ignacemu 
Rożnowskiemu oraz byłem Naczelnikowi Zenonowi Gąsiorkowi składam 
wielkie podziękowania za wieloletnia pracę na rzecz jednostki OSP 
Bytomsko

26.15 czerwca wraz z Przewodniczącym Rady Grzegorzem Gołębiem 
przekazaliśmy na ręce Dyrektorów szkół łącznie 23 sztuk komputerów, 
otrzymanych przez gminę w ramach programu „Małopolska Tarcza 
Antykryzysowa – Pakiet Edukacyjn oraz „Cyfryzacja szkół i placówek 
oświatowych”. Sprzęt w postaci 15 komputerów stacjonarnych oraz 8 
laptopów został rozdysponowany do szkół proporcjonalnie do liczby 
uczniów oraz zapotrzebowania. Spotkanie było także okazją do rozmowy 
o największych potrzebach związanych z informatyzacją szkół.

27. 16 czerwca miało miejsce uroczyste otwarcie wielofunkcyjnego boiska 
sportowego przy Szkole Podstawowej w Żegocinie. Przypomnę, że na 
remont obiektu w lipcu ubiegłego roku Gmina Żegocina pozyskała z 
Urzędu Marszałkowskiego środki w wysokości 152.320,00 w ramach 
programu „Małopolska infrastruktura rekreacyjno-sportowa – MIRS”. 
Całkowity koszt inwestycji wyniósł 311.265,52 zł. Wprowadzono także 
zadania dodatkowe nie objęte projektem tj. wymianę siatek tzw. 
piłkochwytów za 17.971,74 zł., oraz budowę oświetlenia boiska za 
18.886,28 zł. Wykonawcą całości inwestycji pn. Przebudowa istniejącego 
boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Żegocinie było 
Przedsiębiorstwo Robót Instalacyjnych i Budowlanych „HALUX” Sp. z o.o. 
z siedzibą w Krakowie. Dziękuję wszystkim za pomoc w realizacji tej 
inwestycji dzięki której na boisku można pograć w piłkę nożną, ręczną, 
koszykową, siatkową czy w tenis ziemny

28. 17 czerwca miał miejsce odbiór drogi w Rozdzielu . Podczas odbioru 
obecny byli również  Radni: Pan Adam Nożkiewicz i Pan Piotr Kępa.
Przedmiotem odbioru było zadanie pod nazwą Remont drogi gminnej 
Rozdziele - Laskowa w Rozdzielu wykonywane przez Przedsiębiorstwo 
Drogowo-Mostowe „LIMDROG” Sp. z o.o. W ramach remontu wykonano 
następujące prace: roboty przygotowawcze i ziemne, remont przepustu, 



nowa nawierzchnia bitumiczno – asfaltowa o długości 1317 mb, 
oczyszczenie rowów odwadniających, wykonanie remontu poboczy 
kruszywem łamanym, oświetlenie i oznakowanie aktywne  przejścia dla 
pieszych, urządzenia bezpieczeństwa ruchu, oznakowanie pionowe i 
poziome, radar ze znakiem aktywnym o zmiennej treści z informacją o 
prędkości pojazdu. Wartość wykonanych  prac wynosi 606.065,23 
złotych, w tym dofinansowane z Funduszu Dróg Samorządowych w 
wysokości 264.952,00 złotych.

29. 20 czerwca odbyło się zebranie sprawozdawczo-wyborcze w  OSP Łąkta 
Górna. Prezesem został wybrany Pan Józef Adamczyk a Naczelnikiem Pan
Janusz Stańdo.  Byłemu prezesowi P. Zdzisławowi Wronie składam 
wielkie podziękowania za wieloletnia pracę na rzecz jednostki OSP Łąkta 
Górna

30. W dniu 21 czerwca  uzyskaliśmy prawomocną decyzję na rozbudowę 
Szkoły Podstawowej w miejscowości Łąkta Górna. W miesiącu lipcu 
planujemy ogłosić przetarg na budowę I-go etapu

31. Przeprowadziliśmy koszenie traw wzdłuż drogach gminnych, również 
drogi powiatowe zostały wykoszone przez PZD oraz droga wojewódzka 
965 przez ZDW.

Inne informacje:
- w najbliższą sobotę CKSiT  uchamia basen kąpielowy w Łąkcie Górnej

- Od 23 czerwca br. rachmistrzowie spisowi rozpoczną wywiady 
bezpośrednie w Narodowym Spisie Powszechnym Ludności i Mieszkań 
2021. Oznacza to że Rachmistrzowie skontaktują się z osobami, które do 
tej pory nie spisały się samodzielnie przez Internet, nie spisały się na 
infolinii ani nie uczestniczyły w wywiadzie telefonicznym. Każdy 
rachmistrz spisowy posiada identyfikator zawierający: imię i nazwisko 
wraz ze zdjęciem oraz numer identyfikatora oraz hologram,

- Wojewoda Małopolski Pan Łukasz Kmita wydał polecenie wójtom, aby 
przeprowadzać kampanie informacyjne wśród mieszkańców i zachęcać 
wszystkich do szczepień przeciw Covid-19, zwłaszcza wśród mieszkańców
60+. Wkrótce podejmiemy stosowne działania promocyjne. Zachęcam 
też Państwa Radnych do promowania szczepień wśród mieszkańców.



- od 01 lipca do końca roku zgodnie z uchwałą antysmogową 
województwa małopolskiego zostanie przeprowadzona inwentaryzacja 
pieców CO w gospodarstwach domowych, musimy zgodnie z uchwała 
przeprowadzić 70% pieców do 31 grudnia 2021 i 90% do 01 lipca 2022.

- Zakład Gospodarki Komunalnej informuje iż w najbliższym czasie będzie 
przeprowadzał inwentaryzacje i kontrole szczelności szamb na terenie 
gminy, nielegalnego poboru wody z ujęć komunalnych oraz nielegalnych 
wpięć kanalizacji deszczowej do kanalizacji ściekowej.


